
Predsedstvo OK SZDL o
rakitniškem zdravilišču

Iz programa tretjega ljubljanskega samopri-
spevka je zgrajeno mladinsko klimatsko zdraviliš-
če Rakitna. Gradnja, ki se je zaradi sočasne oziro-
ma nujno pogojene gradnje rakitniškega vodovo-
da zavlckla, je biia zaključena letos spomladi. Ob
občinskem prazniku je bila tudi slavnostna otvori-
tev. In kaj sedaj? Rcsda je bilo potrebno postoriti
marsikaj, a vendarle, uporabno dovoljenje je se-
daj izdano, kot delovna organizacija je zdravilišče
registrirano, ustanovitelj pa mestna zdravstvena
skupnost Ljubljana. Pa vendar našteto niso razlo-
gi, da je prav predsedstvo OK SZDL to proble-
matiko uvrstilo na svoj dnevni red. Žal ostaja prav
v fazi dokončnih priprav na začetek poslovanja (ta
se zopet odmika, vprašljiv je spričo dopustniškega
časa in kopice opravil sedaj tudi že september!)
vrsto odprtih vprašanj. V sami razpravi se je
izkristaliziralo, da ostaja najpomembnejše še ved-
no osrednje vprašanje programske zasnove. Če-
prav je bilo tako kot že tudi vrsto let nazaj ponov-
no jasno in glasno povedano, da je to lahko edino
zdravstveni program, za katerega smo se ob refe-
rcndumu tudi opredelili, pa najnovejši podatki
pričajo, da malih bolnikov z indikacijami dihalnih
obolenj ni in ne bo toliko, da bi 80-postcljne
zmogljivosti lahko v celoti napolnili. Laično se ob
tem nehote postavlja vprašanje, ali je temu res
tako, saj ob številnih poročilih o onesnaževanju
nasprotujočih podatkov kar mrgoli?! Toda dcj-
stvo ostaja in razmišljati je treba širše in dolgoroč-
no. To pa pomeni, namenjati storitve tega zdravi-
lišča širši družbenopolitični skupnosti. In tako so
razpravljalci imeli v mislih, da polovico zmogljivo-

sti ohranja Ljubljana, četrtino regija in drugo
četrtino Slovenija, ni pa za izključiti tudi potreb
zdravljenja otrok iz pobratenih Ijubljanskih občin
(npr. Reka). V kolikor bi pod nobenim pogojem
ne bilo moč ohraniti tega programa (mimogrede
zapišimo, da se sam progratn snuje zelo pozno in
kritika ustanovitelju ter vsem, ki so bili v času
izgradnje za to zadolženi, je bila še kako umest-
na!) bi se kazalo dogovarjati tudi s SIS za otroško
varstvo in izobraževanje (varstvena cnota za Ra-
kitno, šola v naravi) za eventualno koriščenje dela
zmogljivosti, v skrajni situaciji pa seveda oceniti
tudi komercialne programe.

Okrog tega problema je nato predsedstvo zav-
zelo stališče, da se morajo vsa prizadevanja nemu-
doma nameniti izdelavi in izpeljavi zdravstvencga
programa v celoti, čemur dajejo celovito podpo-
ro, o problemu pa bodo spregovorili jasno in
glasno tudi 7. julija na konfercnci MK SZDL. To
pa pomeni, da bodo viški delegati na tej konferen-
ci podprli tudi zahtevo, da ustanovitelj takoj omo-
goči potrebna zagonska sredstva za delovanje in
jih v skladu z dogovori ludi upošteva v vseh
planskih dokumentih. Učinkovita pa mora biti
tudi pomoč poslovnemu organu predvsem pri iz-
delavi programa kot tudi pri zaposlovanju stro-
kovnih in kvalitetnih kadrov, ki bodo ob zavze-
tem delu sposobni zdravilišču vrniti ugled in ga
dolgoročno razvijati ter negovati skladno z razvoj-
nimi načrti same KS Rakitna, ki se je tudi s
turističnega vidika pripravljena angažirati.
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